

BBS 使用指南

本站共有五个分区，以下为各分区的使用建议：

- **公告 Announcement:** 发布重要通知和活动信息。
Online/offline meeting information (location, attendee)
Team gathering (i.e., dining out, excursion) photos
Team financial management (i.e., penalty income and expenditures, attending the conference)
- **论文精读 Reading List:** 周六晚 8 点前完成当周论文精读笔记(至少 1 篇)。
如果未能及时上传，将会被收取 50 元的组内基金，用于购买咖啡和聚餐。
Requirements: Please keep the first page updated to include the following information for all read papers: venue, year, reading dates, and whether the paper was inspiring or not. For papers that inspired you, please summarize your inspiration in 1-2 sentences.
- **研究进展 Progress Update:** 管理课题的研究进展，包括日常每次开会的进展更新以及里程碑进展更新。
Remember, keeping your progress updates well-organized is your responsibility.
 - 1) Research topic introduction: provide a comprehensive description of your research, including the problem definition, challenges, general solutions, and what is new in your solution.
 - 2) Regular progress updates
Please upload your Wednesday/Friday meeting slides, monthly reports, and (optional) daily reports related to research progress.
 - 3) Important milestones
Please keep the first page updated to include the information of your submission: venue, year, submitted dates, notification dates, and decisions.
Upload your submitted manuscript, reviewers' comments, and rebuttals/ revisions (if applicable).
- **资源分享 Sharing:** Let's help each other! Please keep the first page updated to include the information about sharing: one of the following three categories, the subject/date of the share, and who shared it.
 - 1) SOTA research sharing: 最新的学术研究 idea、酷炫的 demo、你认为对同门课题有帮助的研究/课程资源等等，来源不限于微信公众号、知乎、Github、B 站、Coursera...

- 2) Experience sharing: 参加学术会议后的学术分享、投稿分享、Rebuttals/Revisions 分享、研究生期间的人生感悟
 - 3) Basic Knowledge Learning: 基础知识学习相关分享, 如 CS231n 课程的学习笔记和经历, 经典网络模型的使用经历, 以及各类数学知识和库函数的用法等。
 - 4) Casual sharing: traveling, yummy food, stunning views, and even photos of your better half...
- **问题讨论 Discussion:** 成员提问和讨论研究问题。
 - 1) Debugging, 科研实践中遇到的各种 bug 及你的解决方案。注意, 是各种 bug, 包括但不限于环境安装, 代码出错。
 - 2) Idea discussion: 交流和讨论自己研究上的“突发奇想” idea :)
 - 3) Casual discussion: 选课、备考、聚餐、健身、出去玩等各种攻略交流